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Protokół 
z posiedzenia VI sesji Rady Gminy w Rozprzy odbytej w dniu 20 maja 2011 roku. 

 
Sesję Rady Gminy rozpoczęto o godzinie 10-tej w sali nr 3 Urzędu Gminy w Rozprzy. 
 

Punkt 1 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 
Obrady prowadził  Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel. Powitał radnych oraz osoby 
biorące udział w sesji. 
W obradach uczestniczyło  14 radnych. Nieobecny na sesji był radny Janusz Misztela. 
Lista obecności w załączeniu protokółu. 
 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Janusz Jędrzejczyk     Wójt Gminy 
Artur Cubała              Zastępca Wójta 
Bożena Nagrodzka     Sekretarz Gminy 
Bogdan Górecki         Skarbnik Gminy 
Jan Życiński                Dyrektor ZGK 
Ilona Maćkiewicz       Radca Prawny 
 
W trakcie omawiana punktów porządku obrad na posiedzenie byli zapraszani pracownicy, 
którzy przygotowywali projekty uchwał na sesję. 
 

Punkt 2 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 
Wójt Janusz Jędrzejczyk wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji 
w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych. 
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, który w wyniku przeprowadzonego 
głosowania  został przyjęty jednogłośnie. 
 
W następnej kolejności Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianach: 
   

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z  V sesji Rady Gminy. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 
4. Zmiany budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 

na lata 2011-2014. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego  

            w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów  
             i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla ochotniczych straży pożarnych  
gminy Rozprza. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb na dofinansowanie kosztów 
dodatkowych patroli policyjnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych  
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na 
terenie gminy Rozprza. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od Agencji 
Nieruchomości Rolnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Rzymsko –
Katolickiej Parafii p. w. Św. Mikołaja w Mierzynie nieruchomości oznaczonej 
numerem  177/9 położonej w miejscowości  Mierzyn. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości, zasad i trybu przyznawania nagród 
pieniężnych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz trenerów i osób  
wyróżniających się w działalności sportowej. 

13. Przyjęcie Regulaminu sfinansowania zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów 
zwierających azbest z terenu Gminy Rozprza w ramach I- etapu realizowanego  

            w 2011 roku. 
14. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
15. Zakończenie obrad. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zapytał, czy są uwagi do protokółu z V sesji 
Rady Gminy. 
 
 Radna Jadwiga Kułak – Pełka zwróciła  uwagę na swoją wypowiedź w punkcie 5 porządku 
obrad dotyczącym funduszu sołeckiego. 
Radna uznała, że jej wypowiedź została zapisana skrótowo i nie odzwierciedla w całości 
wypowiedzianej jej myśli. 
 

Wypowiedź radnej  po naniesieniu poprawki do protokółu z V sesji Rady Gminy. 

 
Radna Jadwiga Kułak - Pełka była przeciwna odrzucaniu  funduszu sołeckiego. Uważała, że 
powinni wypowiedzieć się sołtysi i przedstawiciele rad sołeckich na ten temat. 
Zdaniem radnej utworzenie funduszu sołeckiego spowoduje włączenie mieszkańców w 
proces decyzyjny przy realizacji zadań w swoich sołectwach. Każde sołectwo winno 
prowadzić własną gospodarkę finansową, natomiast przy braku funduszy sołectwo ma 
niewielkie możliwości do podejmowania własnych inicjatyw. 
Utworzenie funduszu sołeckiego da sołectwom możliwość przejęcia inicjatywy i odciążenie 
gminy, natomiast mieszkańcy będą mieli możliwość decydować i samodzielnie 
gospodarować w swoich sołectwa 
 

Po naniesieniu poprawki zgłoszonej przez radną Jadwigę  Kułak-Pełka do protokółu, protokół 
został przyjęty jednogłośnie. 
 

Radna złożyła na piśmie Przewodniczącemu Rady Gminy wniosek w sprawie utworzenia 
funduszu sołeckiego w Gminie Rozprza w następnym roku to jest 2012. 
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Wniosek stanowi załącznik do protokółu. 
 
 

Punkt 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami . 

 

Wójt Janusz Jędrzejczyk przedstawił bieżące sprawy gminy. 
Mówił między innymi o: 
-  wsparciu finansowym sołectw, które wykonują prace w swoich sołectwach,  
- trwających pracach na drogach gminnych (wykaszanie rowów, równanie dróg równiarka 
oraz uzupełnianie ubytków tłuczniem), 
- pozyskanych środkach z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi w kwocie 68.000 zł na naprawę 
drogi dojazdowej do pól w Starej Wsi, 
- prowadzonych rozmowach w Urzędzie Marszałkowskim odnośnie możliwości pozyskania 
dotacji na zakup samochodu strażackiego oraz na usuwanie azbestu z nieruchomości na 
terenie Gminy Rozprza, 
- konsultacjach społecznych prowadzonych z mieszkańcami miejscowości Longinówka, 
Milejów i Milejowiec w sprawie budowy drogi ekspresowej S 12, negatywnej opinii 
zaproponowanych czterech wariantów/W2, W3, W6 i W7) przebiegu drogi ekspresowej S 12,  
natomiast pozytywnie  zaopiniowano  wariant W1.  W powyższej sprawie  zostało przesłane 
pismo  do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi oraz  Biura Projektowego 
ARCADIS  Sp.o.o.  Wójt zapoznał Radę Gminy z wyżej wymienionym pismem. 
- wyposażaniu mieszkańców gminy w pojemniki do odbioru stałych odpadów oraz 
likwidowaniu dzikich wysypisk śmieci, 
-  prowadzonych rozmowach z mieszkańcami miejscowości Wola Niechcicka Stara  
i Wroników w sprawie budowy elektrowni wiatrowych w tych miejscowościach, podzielone 
są zdania mieszkańców  odnośnie tych inwestycji,  
- refundacji środków w wysokości 200.000 zł na budowę sali zebrań w Truszczanku,  
natomiast ocenie poddane są wnioski na budowę stadionu  i oczyszczalnię ścieków 
Niechcicach. 
 
Następnie Wójt poinformował o inwestycjach prowadzonych na terenie gminy: 
-  sieć wodociągowa w Ignacowie - prowadzone są rozmowy z właścicielem działki, na której 
jest Tartak odnośnie  przejścia  z siecią wodociągową do miejscowości  Ignaców, 
- budowa drogi w Pieńkach – ogłoszony został przetarg na wybór wykonawcy robót 
budowlanych, termin otwarcia ofert ustalono  na dzień 25 maja 2011 roku. 
Wystosowano zapytanie cenowe do osób posiadających  stosowne uprawnienia drogowe 
 w celu wyboru Inspektora Nadzoru Inwestorskiego. 
-  przebudowa przepustu w miejscowości Bagno - wyłoniono wykonawcę w wyniku zapytania 
cenowego na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej, 
- odbudowa drogi gminnej w m. Stara Wieś - kapitalny remont drogi zostanie 
przeprowadzony w przyszłym roku ze względu na brak środków finansowych, 
- budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Rozprzy – Dyrektor 
Gimnazjum i Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rozprzy przedłożyli informację, dotyczącą 
potrzeb związanych z budową boiska wielofunkcyjnego, 
-   przebudowa bloku żywieniowego oraz odwodnienie budynku Szkoły Podstawowej  
w Rozprzy –ogłoszony został przetarg nieograniczony na wybór wykonawcy robót – termin 
otwarcia ofert 27 maja br. 
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- budowa budynku gospodarczego w Bagnie – zlecono inwentaryzację geodezyjną 
powykonawczą, która uwzględni budynek gospodarczy i ogrodzenie. 
 
Ponadto Wójt poinformował, że został ogłoszony nabór wniosków w trybie konkursowym  
o dofinansowanie realizacji projektów ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach programu operacyjnego innowacyjna gospodarka 2007-2013: 
Priorytet 8, Działanie 8.3 - Społeczeństwo informacyjne. 
Projekty obejmują: 

• całkowite lub częściowe pokrycie kosztów dostępu do Internetu w gospodarstwach 
domowych, 

• pokrycie kosztów dostarczenia, instalacji oraz serwisowania sprzętu komputerowego. 
Nabór wniosków o dofinansowanie rozpocznie się 1 sierpnia 2011 roku i zakończy się  
28 października 2011 roku, Gmina zamierza przystąpić do wyżej wymienionego programu. 
 
Zastępca Wójta Artur Cubała  mówił o wykonywanych pracach porządkowych na terenie 
gminy przez pracowników interwencyjnych tj.  
*  usuwanie dzikich wysypisk śmieci,  
*  malowanie przystanków autobusowych, 
*  remont dróg gminnych ( rozsypano 800 ton tłucznia). 
 
Ponadto poinformował o postępującym procesie udziału Gminy Rozprza w Stowarzyszeniu 
LGD BUD-UJ RAZEM. Obecnie Gmina jest członkiem zwyczajnym, natomiast trwa aktualizacja 
strategii, która zostanie przedłożona w Urzędzie Marszałkowskim w celu zatwierdzenia 
przedmiotowych zmian. 

 
Punkt 4 

Zmiany budżetu i w budżecie Gminy na 2011 rok 
 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki omówił  zmiany w planie dochodów budżetowych.  
Zmiany w planie dochodów dotyczą środków: 
-  przekazanych z Funduszu Pracy na kształcenie młodocianych -  35.000 zł, 
-  pochodzących z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, projekt pt. „Teraz czas na ciebie” -  
112.740 zł 
-  dotacji celowej na dofinansowanie w sprawie dożywiania -  14.607 zł, 
-  dotacji celowej na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej  dla uczniów -  41.211 zł, 
-  otrzymanych na budowę sali zebrań w Truszczanku – 199.180 zł. 
 
 Do planu wydatków budżetowych wprowadzone zostały środki, które wpłynęły do Gminy  
i zostały wyszczególnione w planie dochodów. 
Ponadto w: 
-  dziale 010 na budowę przyłącza kanalizacji sanitarnej Niechcicach zmniejszono środki 
o kwotę  43.000 zł , ponieważ zadanie realizowane będzie  w 2012 roku. W bieżącym roku 
zostanie wykonana dokumentacja techniczna. 
- dziale 600 na odbudowę drogi gminnej wraz z odwodnieniem w Starej Wsi  na 
przygotowanie dokumentacji projektowej zarezerwowano kwotę 17.000 zł, 
-  dziale 756  zwiększono wydatki o kwotę 13.080 zł na diety dla sołtysów w związku  
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z utworzeniem dodatkowego sołectwa, zakup tablic i zakup materiałów biurowych dla 
sołtysów, 
- dziale 758 zwiększono rezerwę budżetową o kwotę 18.897 zł, 
- dziale 900 zwiększono plan wydatków o 130.000 zł w związku z rekultywacją wysypiska 
śmieci na Bagnie i likwidacją „dzikich” wysypisk śmieci. 
-  dziale 926 zwiększono wydatki o kwotę 7.000 zł na dokończenie inwestycji – wykonanie 
instalacji elektrycznej w pomieszczeniach zaplecza sportowego na stadionie w Niechcicach. 
 

Zmiany w załączniku inwestycyjnym związane są ze zmianami w planie dochodów i 
wydatków budżetowych.  
 Projekt zmian analizowany był przez Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Gminy,  opinia Komisji stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pytań do przedstawionego materiału nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 
odczytał projekt uchwały. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

 
Uchwałę nr VI/38/11 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok 
 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 5 
Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rozprza na lata 2011-2014 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że wprowadzone zmiany dotyczą  
zaktualizowania wartości, dotyczących 2010 roku – przedstawione zostało faktyczne 
wykonanie budżetu w 2010 roku i wpłynęło to na prognozowany poziom zadłużenia. 
 
Projekt zmian analizowała Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Przewodniczący  Rady 
odczytał pozytywną opinie komisji. 
 
Rada przyjęła jednogłośnie   

 

Uchwałę nr VI/ 39/11 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 

 
Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 
w drodze inkasa oraz wyznaczenia  inkasentów, określenia  terminów płatności 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
 

 Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Szymon Kozłowski poinformował, że 
podjęcie nowej  uchwały w sprawie poboru podatku w drodze inkasa oraz określenia 
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inkasentów, terminów płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, spowodowana 
jest powstaniem na terenie gminy sołectwa Cieślin. 
W związku z powyższym konieczne było ustalenie  prowizyjnego  wynagrodzenia dla sołtysa 
nowego sołectwa. Ponadto nowa uchwała określa z imienia i nazwiska osoby pełniące 
funkcje inkasentów na terenie gminy. 
W dyskusji zgłoszono dwa wnioski. 
 
Radny Czesław Kowalczyk  wnioskował o ujednolicenie stawki prowizji ustalając 7,4% dla 
wszystkich sołtysów z wyłączeniem sołectwa Biała Róża. 
 
Radny Wojciech Misztela proponował nie zmieniać stawki również sołectwu Pieńki  
i sołectwu Budy. 
 
Uznano jednak, aby wszystkich inkasentów potraktować jednakowo i nie różnicować stawek. 
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 
 
Jednogłośnie Rada opowiedziała się za tym, aby ustalić jednakową stawkę procentową 
prowizji. 
 
Zgłoszono dwa wnioski dotyczące procentowej wysokości stawki. 
 
Radny Czesław Kowalczyk zaproponował stawkę w wysokości 7,4%  -  wniosek I 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel  wysokość wynagrodzenia za inkaso 8% -  wniosek II. 
 
Przegłosowano zgłoszone wnioski: 
 
I wniosek :  za był        -   1 radny  

                      przeciw    - 13 radnych 

 
II wniosek :   za było    - 13 radnych  

                        przeciw   -   1 radny 

 
W wyniku głosowania  przeszedł wniosek II  i stawka 8% wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. 
 
W związku z powyższym  w załączniku do uchwały usunięta została rubryka 4 Stawka /%/, 
natomiast par. 2 otrzymał brzmienie: 
„ § 2. Inkasenci otrzymują  wynagrodzenie za inkaso podatków w wysokości 8 procent 
zainkasowanych i wpłaconych w terminie kwot”. 
 
Rada przyjęła jednogłośnie  

 

Uchwałę nr VI/40/11 
w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów, określenia terminów dla inkasentów i wysokości wynagrodzenia 
za inkaso. 
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Uchwała w załączeniu protokółu. 

 
Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla ochotniczych 
 straży pożarnych gminy Rozprza 

 
Inspektor Ireneusz Bartosiewicz poinformował, że Zarząd Oddziału Gminnego Związku OSP 
RP w Rozprzy na koniec 2010 roku po rozpoznaniu  potrzeb sprzętowych i wyposażenia  
w poszczególnych jednostkach OSP podzielił środki zaplanowane w budżecie gminy na 2011 
na ochronę przeciwpożarową. 
Jednostki OSP złożyły wnioski o dofinansowanie do zakupu sprzętu i wyposażenia do Zarządu 
Oddziału Wojewódzkiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Łodzi i otrzymali 
dofinansowanie w wysokości 40 % wartości sprzętu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały . 
 
Rada jednogłośnie przyjęła  
 

Uchwałę nr VI/41/11 
w sprawie udzielenia dotacji dla ochotniczych straży pożarnych gminy Rozprza 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
 

Punkt 8 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodna udzielenie pomocy 

finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie 
kosztów dodatkowych patroli policyjnych 

 
 
Rada Gminy wyraziła zgodę na udzielenie z budżetu Gminy Rozprza pomocy finansowej 
Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb, z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania 
pn. dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych funkcjonariuszy Komisariatu 
Policji w Woli Krzysztoporskiej i Komendy Miejskiej w Piotrkowie Tryb. 
 
Przyjęto  powyższej sprawie jednogłośnie  

 

 

                                                             Uchwałę nr VI/42/11 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Punkt 9 
Przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe 

 zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Rozprza. 
 
Dyrektor ZGK Jan Życiński wyjaśnił zasadność przedłużenia taryf. Poinformował, że od  
14 stycznia 2011 roku uruchomiona została Oczyszczalnia Ścieków w Niechcicach i trzeba 
oszacować koszty jej eksploatacji. W związku z powyższym wskazane jest przedłużenie taryf. 
 
Radny Czesław Kowalczyk zwrócił się z pytaniem do Dyrektora ZGK, dlaczego nie obniżył ceny 
wody w momencie kiedy został zakład zwolniony z płacenia podatku. 
Zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków   
nie można zmieniać taryfy w ciągu roku odpowiedział Dyrektor ZGK Jan Życiński. 
 
Rada Gminy wyraziła zgodę na przedłużenie  do 31 lipca 2011 roku czas obowiązywania 
dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków przyjęte 
uchwałą 23 kwietnia 2010 roku. 
 
Przyjęto jednogłośnie w powyższej sprawie  

 
Uchwałę nr VI/48/11 

 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
 

Punkt 10 
Nabycie gruntów od Agencji Nieruchomości Rolnych 

 
Projekt uchwały analizowała Komisja Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Środowiska . Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowane do przejęcia w projekcie 
uchwały nieruchomości. Uchwała komisji w załączeniu protokółu. 
Rada Gminy wyraziła zgodę na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych na 
własność Gminy działki wymienione w projekcie uchwały. 
Przyjęto w powyższej sprawie jednogłośnie  

 
Uchwałę nr VI/44/11 

w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od Agencji Nieruchomości Rolnych 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Rzymsko-

Katolickiej Parafii p.w. Św. Mikołaja w Mierzynie nieruchomości oznaczonej numerem 
177/9 położonej w miejscowości Mierzyn. 

 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Rolnictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata 
Wrzeszcz poinformowała, że w roku 2010 Proboszcz Parafii Rzymsko-Katolickiej w Mierzynie 
zaproponował Gminie nieodpłatne przekazanie części nieruchomości oznaczonej nr 177/7 
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na poszerzenie drogi i zrobienie zatoki parkingowej.  
Rada Gminy 29 czerwca  2010 roku podjęła uchwałę i wyraziła zgodę na nieodpłatne nabycie 
powyższej nieruchomości. 
Wykonany został podział działki nr 177/7 , w wyniku podziału wydzielono działkę nr 177/9  
o pow. 0,0414 ha .  
Podjęcie uchwały przez Rade Gminy umożliwi sporządzenie aktu notarialnego i nabycie 
gruntu na mienie komunalne. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji Rolnictwa.. , która pozytywnie 
ustosunkowała się do nabycia nieruchomości od Parafii Rzymsko-Katolickiej w Mierzynie. 
Rada Gminy wyraziła zgodę na nabycie powyższych nieruchomości.  
 
Przyjęto jednogłośnie  

 

Uchwałę nr VI/ 45 /11 
w sprawie wyrażenia zgody  na nieodpłatne  nabycie od Rzymsko-Katolickiej Parafii p. w. 

Św. Mikołaja w Mierzynie  nieruchomości oznaczonej numerem 177/9 położonej 
w miejscowości Mierzyn 

 
Uchwała w załączeniu. 
 

Punkt 12 
Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wysokości, zasad i trybu przyznawania 

nagród pieniężnych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe 
oraz trenerów i osób wyróżniających  się w działalności sportowej. 

 
Radna Jadwiga Kułak –Pełka  zwróciła uwagę, że z uzasadnienia do projektu  uchwały wynika, 
iż ideą uchwały jest podjęcie działań wspierających rozwój sportu, aktywizacja i pomoc 
młodzieży szczególnie uzdolnionej sportowo…, natomiast w projekcie uchwały brak zapisu 
ustanawiającego nagrodę dla młodzieży szczególnie uzdolnionej. 
Radna wnioskowała, aby w uchwale umieścić również do nagrody pieniężnej „młodzież 
szczególnie uzdolnioną”.  
 
Radca Prawny Ilona Maćkiewicz wyjaśniła, że w projekcie uchwały są sformułowania  
z ustawy. 
 
Przewodniczący Rady był również za tym , aby zapis dotyczący nagradzania młodzieży 
uzdolnionej znalazł się  w uchwale. 
 
Radca Prawny zaproponowała zmienić par. 1.1. i zapisać w brzmieniu: 
 
„ § 1.1 Ustanawia się „Nagrodę pieniężną Gminy Rozprza za osiągnięcia  w sporcie ” dla osób 

fizycznych za wysokie wyniki sportowe, w tym szczególnie uzdolnionej sportowo młodzieży, 

dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 

 w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub krajowym oraz osób 

wyróżniających  się w osiągnięciami w działalności sportowej” 
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Rada jednogłośnie przyjęła   

 
Uchwałę nr VI/46/11 

w sprawie ustalenia wysokości, zasad i trybu przyznawania nagród pieniężnych dla osób 
fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz trenerów i osób wyróżniających  się w 

działalności sportowej 
 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
 
 

Punkt 13 
Przyjęciem Regulaminu sfinansowania zadań z zakresu usuwania azbestu 

i wyborów zawierających azbest z terenu Gminy Rozprza  w ramach 
I etapu realizowanego w 2011  roku 

 
W związku z postępującym zużyciem wyrobów zawierających azbest oraz zagrożenie jakie 
stwarza azbest dla środowiska i życia ludzi oraz mając na uwadze wysokie koszty usunięcia 
zgromadzonych odpadów zawierających azbest Gmina chce podjąć działania zmierzające  do 
jego usunięcia, poinformowała Radę podinspektor Anna Karlińska. 
Rada Gminy w roku 2008 przyjęła „Program usuwania azbestu i wyrobów zawierających 
azbest”. Natomiast chcąc ubiegać się o środki finansowe w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska na usuwanie azbestu niezbędne jest uchwalenie Regulaminu sfinansowania 
zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Rozprza 
w ramach I etapu realizowanego w 2011 roku. 
 
 Przewodniczący Rady Tomasz Gemel odczytał pozytywną opinię Komisji Rolnictwa, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy, która stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 
Uchwałę nr VI/ 47/11 

w sprawie uchwalenia regulaminu sfinansowania  zadań z zakresu usuwania azbestu 
 i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Rozprza w ramach I- etapu realizowanego 
w 2011  roku 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
   
 

Punkt 13 
Interpelacje , wolne wnioski i zapytania. 

 
Przewodniczący Rady odczytał pisma , które wpłynęły do Rady Gminy w sprawie : 
1/  kontroli oświadczeń majątkowych Pana Janusza Miszteli – kontrolą objęto 3 lata, 
2/  umorzenia śledztwa w sprawie zatajenia informacji o dochodach uzyskanych ze sprzedaży    
      nieruchomości przez radnego Janusza Misztelę, 
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3/  wyboru ławników na kadencję 2012 – 2015 . 
4/  zakończonej kontroli w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Rozprzy przez Komisję  
      Rewizyjną Rady Gminy. Dyrektor Zakładu ma 7 dniowy termin na ustosunkowanie się do  
      wniosków.  
Na następnej sesji Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówi  protokół kontroli. 
 
Natomiast Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował Radę Gminy, że jest  możliwość zakupu na 
mienie komunalne gminy pawilonu handlowego od  likwidowanej Gminnej Spółdzielni „SCH” 
w Rozprzy.  
Obiekt wyceniony został na kwotę 1.200.000 zł, natomiast z rozmowy z likwidatorem 
Gminnej Spółdzielni wynika, że cena nie jest ostateczna i jest możliwość prowadzenia 
negocjacji,  a przepisy Gminnej Spółdzielni pozwalają na to. 
W miejscowości Rozprza brak jest takiego obiektu, który można byłoby wykorzystać na cele 
kulturalne. 
 
Radni upoważnili Wójta Gminy do prowadzenia rozmów z Likwidatorem Gminnej 
Spółdzielni odnośnie ceny i zakupu budynku pawilonu handlowego w Rozprzy.  
 
Ponadto Wójt Janusz Jędrzejczyk, zapoznał z pismem Marszałka Województwa Łódzkiego 
dotyczącego zamknięcia składowiska odpadów zlokalizowanego w miejscowości Łochyńsko  
z dniem 12 sierpnia 2011 roku w związku z tym, że nie spełnia wymagań określonych 
Rozporządzeniem Ministra Środowiska w sprawie szczegółowych wymagań dotyczących 
lokalizacji, budowy, eksploatacji i zamknięcia, jakim powinny odpowiadać poszczególne typy 
składowisk odpadów. 
 
Obecny na sesji Dyrektor ZGK Jan Życiński poinformował, że od decyzji przysługuje 
odwołanie do Ministra Środowiska  za pośrednictwem Marszałka Województwa Łódzkiego 
w terminie 14 dni z którego ma zamiar skorzystać. 
 
Następnie Wójt poinformował, że właścicielka działki w Mrowinie , na której znajdowała się 
stanica harcerska zwróciła się z prośbą o uporządkowanie działki ze znajdujących się tam 
naniesień budowlanych po byłej stanicy harcerskiej. 
 
W związku z tym, że udział w budowie stanicy był kilku gmin uznano, że w kosztach 
porządkowania terenu powinny uczestniczyć wszystkie gminy, a nie tylko Rozprza. 
Uznano, iż należy zorganizować wspólne spotkanie Wójtów w powyższej sprawie. 
 
Radny Wojciech Misztela wnioskował o naprawę hydrantu przeciwpożarowego na placu 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Starej Wsi. 
 
Hydrant zostanie naprawiony odpowiedział Dyrektor ZGK. 
 
Radna Jadwiga Kułak - Pełka  poruszyła sprawę odwodnienia 6 posesji za stadionem 
sportowym w Niechcicach oraz posesji w miejscowości Cieślin.  
Radna uznała, że mieszkańcy sami nie poradzą sobie z tym problemem. W związku z tym 
konieczna jest pomoc Gminy i wspólne rozwiązanie istniejącego problemu. 
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W powyższej sprawie Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował, że zrobi rozeznanie i udzieli 
odpowiedzi na najbliższej  sesji Rady Gminy.  
 
 
Radny Dariusz Jagiełło Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w nawiązaniu do przeprowadzonej 
kontroli w Zakładzie Gospodarki Komunalnej zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy  
o niezwłoczne zapoznanie się z wnioskami, które Komisja Rewizyjna wskazała w protokóle 
kontroli, ponieważ są przesłanki, że  naruszona została dyscyplina budżetowa. 
 
 
 
Radny Arkadiusz Próba zwrócił się do dyrektora ZGK Jana Życińskiego ze względu na uwagi 
mieszkańców o uporządkowanie terenu na Osiedlu w Niechcicach po udrażnianiu rurociągu 
kanalizacyjnego w Niechcicach. 
Ponadto radny wnioskował o ustawienie dwóch znaków drogowych na parkingu  
w Niechcicach  tj.„ Zakaz wjazdu samochodów ciężarowych” w związku z niszczeniem 
istniejącego parkingu. 
 

 
Punkt 15 

Zakończenie obrad 
 

 Przewodniczący Rady  Tomasz  Gemel podziękował obecnym za udział w sesji.  
Obrady zakończono o godzinie 13.10. 
 
 
Protokółowała: 
K. Dobrowolska                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 
 
                                                                                                                    Tomasz Gemel 
 


